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Gemeenteraad Nieuwkoop: huiswerk natuurvergunning Schiphol 
moet opnieuw 
 
Door uitspraak ‘intern salderen’ heropende rechtbank onderzoek natuurvergunning Schiphol 
De rechtbank in Den Haag moet een besluit nemen over de natuurvergunning die het ministerie aan 
Schiphol afgaf voor 500.000 vluchten per jaar. Volgens de rechtbank was het onderzoek in deze zaak 
niet volledig. Naar aanleiding van de uitspraak van de Raad van State over intern salderen, 
heropende de rechtbank het onderzoek. De rechtbank gaf partijen de kans om schriftelijk te reageren 
op de verandering in de rechtspraak en wat dit naar hun idee betekent voor de lopende beroepszaken 
over de natuurvergunning van Schiphol. 
 
Beroep gemeenteraad Nieuwkoop 
De gemeenteraad van Nieuwkoop is een van de partijen die in beroep is gegaan tegen de 
natuurvergunning van Schiphol. Guus Elkhuizen, voorzitter bestuurscommissie gemeenteraad 
gemeente Nieuwkoop: “De Raad van State heeft in december de uitspraak gedaan dat intern salderen 
niet meer is toegestaan en dat ieder project een natuurvergunning nodig heeft. De gemeenteraad van 
Nieuwkoop heeft de rechtbank laten weten dat hij van mening is dat het besluit om de 
natuurvergunning te geven niet zomaar kan blijven bestaan. De gemeenteraad van Nieuwkoop blijft bij 
het verzoek om het omstreden besluit van het verlenen van deze natuurvergunning terug te draaien.” 
 
Huiswerk moet opnieuw 
“De uitspraken van de Raad van State leiden er naar de mening van de gemeenteraad toe dat 
Schiphol en de Minister opnieuw naar de zaak moeten kijken en hun huiswerk opnieuw moeten doen. 
De ‘Greenpeace-uitspraak’ over de stikstofaanpak benadrukt dat snelle actie noodzakelijk is en dat die 
urgentie wordt ingezien door de Ministeriële commissie Economie en Natuurherstel.” aldus Elkhuizen. 
 
Niet tegen Schiphol 
Guus Elkhuizen vervolgt: “Wij zijn niet tegen luchthaven Schiphol. Maar vinden wel dat iedereen zich 
moet houden aan stikstof-/natuurwetgeving. Ook Schiphol. Het kan toch niet zo zijn dat voor behoud 
van Natura 2000-gebied in Nieuwkoop alleen onze boeren en inwoners zich moeten aanpassen? Ook 
Schiphol moet eerlijk bijdragen aan een goede balans tussen economie en leefbaarheid waaronder 
natuurbehoud. Daarom willen wij duidelijkheid of deze natuurvergunning voor 500.000 vluchten 
terecht is afgegeven. En wat de juiste referentiesituatie is oftewel hoeveel vliegtuigbewegingen nu 
precies zijn toegestaan. Deze vragen stellen we met dit beroep aan de rechter.” 
 
De gemeenteraad van Nieuwkoop wacht verdere uitspraak van de rechter af. 
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Voor meer informatie of vragen aan de gemeenteraad kunt u een e-mail sturen naar 
redactie@nieuwkoop.nl. Of contact opnemen met de volgende communicatieadviseurs van gemeente 
Nieuwkoop: Karin Moons 06 31 10 49 36, Peter Vos 06 25 77 75 51. 
 

 


